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All the sorrows of Evan Shepard's loutish adolescence were redeemed at seventeen, in
1935, when he fell in love with automobiles...In the small suburban town of Cold Spring
Harbor, Evan Shephard and his young bride Rachel yearn to escape the mistakes of
their parents. But as they discover, families exert a hold as tight as fate, and every way
out only ends up back home.

作者介绍: 

Richard Yates (February 3, 1926 – November 7, 1992) was an American novelist and
short story writer. He was a chronicler of mid-20th century mainstream American life,
often cited as artistically residing somewhere between J. D. Salinger and John Cheever.
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评论

Yates太善于描写人的内心渴求，外在的神情、言语和动作。似乎是透过镜头，让昨日
重现，捕捉了每一秒钟主角们的一颦一笑、眼角眉梢。

-----------------------------
【藏书阁】又完结一本Yates.算是今年英文原版的收官之作啦！一如既往地好！一次路
上的抛锚，带岀来后面的整个故事，曾经沉沦的帅哥重又找到真爱，本来平淡的落魄少
女也找到了自己的幸福，然而这就是全部吗？不是！生活远不象想象中那么美好，这只
是作者给我们放的烟幕弹。在这幸福后面，是贫富差距的自卑，是对前任的怀旧，是压
抑中的青青少年，是婆婆妈妈的中年弃妇......一幕幕生活悲喜剧在Yates笔下上演，baby
, you will become a man in the future!
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